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Po dvou výšlapech na Němcův kopec jsme poslední den    
v roce 2022 vyrazili na Karlov.  

Z hasičárny v Nové Včelnici 
vyrazilo přes 70 účastníků. Na 
Karlově jsme se seš l i se 
skupinou z Jarošova nad 
Nežárkou a Kostelní Radouně, 
po silnici jsme 
vyrazili zpět 
d o h a s ič s k é 
z b r o j n i c e . 
Ú č a s t n í k ů 
pochodu bylo 
více než sto. 
V  hasičárně 
n a n á s 
č e k a l o 
b o h a t é 
o bče r s t v e n í , 

které připravil místní 
sbor hasičů. 

Velké poděkování patří všem účastníkům 

pochodu 
za skvělou náladu, 
která celý pochod 
doprovázela.  Hasičům 
děkuji za vynikající 
občerstvení a zázemí 
c e l é h o p o c h o d u , 
kulturní komisi města 
za přípravu  akce. 
Tomáš Hrubec, starosta 

Slovo starosty

Silvestrovský výšlap 2022
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Město Nová Včelnice ve spolupráci s Mgr. Ing. Michaelou Kolářovou, 
advokátkou a insolvenční správkyní, 
nabízí služby bezplatné insolvenční poradny.  
Kde: budova MěÚ Nová Včelnice, první patro. 
Kdy: každé první pondělí v měsíci od 15:30 do 17:00  
- Poradenství v oblasti insolvenčního práva 
- Řešení dluhové situace 
-Sepis insolvenčního návrhu, včetně návrhu na povolení oddlužení (osobní 
bankrot). 
Do poradny není nutné se objednávat předem. Mimo úřední hodiny se lze na 
schůzce domluvit s Mgr. Ing. Kolářovou na tel. 723 877 996, příp. email: 
Kolarova.Mich@seznam.cz. 
S sebou je vhodné vzít listiny dokládající Vaše majetkové a sociální poměry – 
přehled dluhů, majetku (mimo běžné vybavení domácnosti), příjmy za poslední        
1 rok, osobní stav a vyživovací povinnosti. 

Informace města

Jak jsme volili v prvním kole prezidentských voleb

Dostali jste se do dluhové pasti?

mailto:Kolarova.Mich@seznam.cz
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V minulém zpravodaji byla chybně uvedena cena vodného a stočného pro rok 
2023. Vzhledem k rostoucím cenám v běžném životě se podařilo po jednání se 
společností Čevak snížit cenu z původních 120,20  na 112,30 za m3 včetně DPH. 

Tomáš Hrubec, starosta                           

V minulém roce byla na sběrném dvoře zavedena elektronická evidence 
likvidovaného odpadu. Každé stanoviště (byt, rodinný dům….) dostane kartu, na 
které je evidován veškerý odpad likvidovaný ve sběrném dvoře. Tato evidence 
zrychlila a zpřesnila obsluhu sběrného dvora. Zároveň může každý občan 
zkontrolovat tuto evidenci v odpadovém kontu na www.mojeodpadky.cz. 
Evidence nemá vliv na slevy za třídění odpadu. 

Tomáš Hrubec, starosta 

                             

Chceme poděkovat pracovníkům technických služeb Města 
Nová Včelnice nejen za dobře vykonávané obecně známé 
práce, ale i za ochotu pomoci s "drobnými" opravami a pracemi 
v majetku soukromých osob (dům, zahrada). Pro lidi, kteří už 
nemají potřebnou sílu, zručnost atd. je to velká pomoc, za 

kterou jsme rádi. 
 Z. a P.  Krškovi                                                                       

Informace města

Oprava ceny za vodné a stočné

Evidence sběrného dvora

Svoz odpadů

Poděkování

http://www.mojeodpadky.cz
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O d 1 6 . l e d n a j e m o žn é 
provádět platby na pokladně 
městského úřadu. Poplatek je 
možné uhradit po telefonické 
dohodě bankovním převodem 
n e b o z a p l a t i t p ř í m o n a 
finančním odboru. Poplatky 
za odpady pro rok 2023 je 
nutné uhradit nejpozději do 
pátku 31. března. Poplatky 
za psy do středy 31. května. 
Děkujeme všem za včasné 
platby. Bližší informace vám 
p o s k y t n o u p r a c o v n i c e 
finančního odboru 
tel. 384 371 325, 384 371 326, 
mobil 777 696 986. 

Elektrozařízení patří do kontejneru od Asekolu, ale pouze takové, jaké se tam 
vejde. Objemné zařízení se odevzdává do sběrného dvoru a to zcela 
ZDARMA. Likvidace ve sběrném dvoře nemá vliv na ekobody a výši slevy za 
odpady. 

Naše základní organizace podporuje pravidelnou chůzi svých členů, i 
dalších obyvatel Nové Včelnice. Pod heslem „Lenost a nečinnost 
zabíjejí stejný počet lidí jako kouření“ vás chceme motivovat, abyste 

využili plánovaných společných vycházek. 
Plán je zatím zahájit vycházky po změně na letní čas od 26. března 2023. 

O pravidelných termínech vás budeme včas informovat. Budeme 
rádi, když se k nám připojíte. I teď v zimě, stejně jako po celý rok, je 
velmi důležitá a v každému věku zdraví prospěšná pravidelná 
chůze na čerstvém vzduchu. 
Přidejte se k naší výzvě, neseďte doma, choďte na vycházky. 
Uděláte hodně pro svou fyzickou i psychickou pohodu. 

Výbor SPCCH 

Informace města

Choďte na vycházky

Placení odpadů

Kam s elektrozařízením?
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Nejen nápis K+M+B, ale i radost a požehnání 
navštíveným rodinám letos přinášeli 
tříkráloví koledníci v celé České republice v 
prvních dvou lednových týdnech. Peníze, 
které dárci do kolednických kasiček přispěli, pomohou lidem v těžké životní 
situaci a těm nepotřebnějším. A díky letošní obrovské štědrosti lidí a ochotě 
koledníků a dobrovolníků může Charita Jindřichův Hradec pomoci ještě více.  
A jak moc štědří dárci byli? Naprosto neuvěřitelně! 486 757 Kč a 5 € - tolik peněž 
totiž bylo v tříkrálových kasičkách! Další 3600 Kč se podařilo získat online koledou 
nebo bezhotovostně. Celkem jde tedy o 490 477 Kč. Velký podíl na tom mají lidé z 
Nové Včelnice a Žďáru. Ti totiž přispěli sumou 27 392 Kč a 3720 Kč. V případě Nové 
Včelnice jde o třetí nejvyšší vykoledovanou částku hned po Jindřichovu Hradci a 
Nové Bystřici. Letošní rekordní kasičkou je ta s obsahem 21 873 Kč a vykoledována 
byla v Nové Bystřici a okolí.  
Touto cestou bychom chtěli poděkovat novovčelnickým skautům, bez jejichž 
pomoci by Tříkrálová sbírka 2023 
nemohla proběhnout.  
A na co poputuje vykoledovaná 
částka v roce 2023?  
• Kvalitní pomoc dětem a rodinám      
v těžké životní situaci 
• Vznik, podpora a zkvalitnění 
poskytování služeb pro osoby v krizi 
• Podpora a rozvoj Výdejny Samaritán 
• Přímá pomoc osobám v těžké 
životní situaci 
• Vznik a rozvoj dobrovolnického 
centra 
Děk u j e m e , že n á m p o m á h á t e 
pomáhat. 

Miroslava Mayerová, Charita J. Hradec 

Výnosy Tříkrálové sbírky v ORP J. Hradec: 

Pozn. v roce 2021 byly pouze statické kasičky a online koleda. 

Tříkrálová sbírka

Letošní sbírka byla rekordní

2023 2022 2021 2020 2019

490 477,00 Kč 364 124,00 Kč 109 069,00 Kč 212 415,00 Kč 140 636,00 Kč

Dan. Štvrtecký, D. Bednář,S. Vaníček, V. Capoušek, O. 
Růžička, F. Míchal, K. Kříž, David Štvrtecký, S. 
Vaníčková, L. Kršek, Mich. Krňanský, Mat. Krňanský
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Slavnostní období mezi Vánocemi a postní dobou má tradiční 
zvyky pocházející zřejmě z dávných oslav konce zimy. Pořádají se 

masopustní průvody (i nás ve Včelnici letos bude), karnevaly, vaří se a pečou 
tradiční masopustní dobroty. Leccos zajímavého se můžete dozvědět i v 
našem kvízu. 

Kvíz pro malé i větší děti najdete od 1. února  v knihovně, na  
Facebooku knihovny a na webu: www-vcelnice.cz. 

S kvízem vám může poradit babička nebo děda,  pátrat 
můžete sami, také v knihovně bude pro vás připravená 
nápověda. Ze správných odpovědí budeme na konci února 
losovat vítěze.  Máme pro vás pěkné ceny. Zkusíte to? 

Kreslíte a tvoříte rádi? Milujete 
přírodu a les? Je tu něco pro vás.  
Děti i dospělí mohou dát prostor 
své fantazii a prostřednictvím 
městské knihovny se zapojit do 

 13. ročníku výtvarné soutěže 
Lesy a příroda kolem nás.  

Všechny potřebné informace 
najdete na plakátku.  

Své obrázky, kresby, malby a 
další díla přineste do knihovny 
do 10. února. 
V březnu můžeme ze soutěžních 
prací uspořádat výstavu, poté  je 
odešleme do Českých Budějovic. 
Pořadatelé podporují soutěž 
krásnými a hodnotnými cenami. 
Ale tvořit můžete klidně jen tak, 
pro radost. Tak se do toho pusťte. 
Těšíme se.  

Jana Tušilová, knihovnice 

Z knihovny

Únorový kvíz pro děti - Masopust

Něco pro tvořivé - do 10. února!
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Městská knihovna vás zve na besedu s 
novovčelnickým občanem Václavem 
Kadlecem.  

Vyprávění zážitků z 
cesty poutníka,     
p r o m í t á n í 
fotografií. Přijďte do knihovny. 

11.2. Masopustní průvod (Město Nová Včelnice). Sraz masek ve 12:30 u Teba 
           Maškarní karneval -  Hotel Jelen, od 14 hodin 
           Maškarní merenda (ČRS) - Hotel Jelen, od 20 hodin 
16.2. Beseda Z Nové Včelnice na "Konec světa" (MěK) -  knihovna od 17 hodin 
18.2. Hasičský ples (SDH) - Hotel Jelen, od 20 hodin 
25.2. Motorkářský ples – Hotel Jelen 

Pozvánky, kultura

Jaké to bylo na "Konci světa"? 

Kam v únoru? 
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Čas masopustu
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Ve Včelnici bude bezpečno. Šest letošních prvňáčků si přeje být policistou. 
„Koupil bych si sliz a ponožky Dedoles“. Takovou odpověď na otázku „Kdybys měl 
někdy hodně peněz, co bys s nimi asi dělal?“ bychom od dospěláka zřejmě nikdy 
nedostali. Bezprostřední a upřímné odpovědi dětí vždycky potěší a zahřejí u 
srdce, jak se můžete sami přesvědčit v následujícím rozhovoru. Právě proto 
patří každoroční návštěva prvňáčků k těm nejpříjemnějším zážitkům 
redakční rady. 
Je úterý 17. ledna a my vyrážíme do základní školy v Nové Včelnici, abychom naše 
prvňáčky vyzpovídaly. Nejdříve jsme zavítaly do třídy 1.A, kde je třídní učitelkou 
Eva Dvořáková. Ve třídě je celkem 13 žáků, při naší návštěvě chyběl Benjamin Pivko.  
Dětem jsme položily vždy 3 otázky. První dvě pro všechny stejné a třetí jinou. 
Nakonec nám o své třídě něco pověděla i paní učitelka. 
Otázky pro všechny: 
1. Až budeš velká/ý, co bys chtěl/a jednou v životě dělat? 
2. Je krátce po Vánocích, jaké dárky pod stromečkem ti udělaly největší 
radost? 

Třída 1. A 

Aldorfová Viola 
1. Nevím, asi být policajtka, 
hlídat zloděje. 
2. Tablet. 
3. Chodíš do školy ráda nebo 
bys ji raději zrušila? 
Zrušila. 
Argalassyová Emily  
 1. Malovat nehty. 
2. LOL děti, to jsou panenky, co 
mají tmavý obličeje. 

3. Za pár dní budete dostávat první vysvědčení, 
těšíš se na něj a víš, jaké známky tě čekají? 
To ještě nevím. 
Didek Ladislav  
1. Původně jsem chtěl být popelář a pak jsem chtěl 
hrát na kytaru. Teď se rozmýšlím mezi tím. 
2. Volant na hraní her a tričko, co mám teď na sobě. 
3. Co budeš dělat o jarních prázdninách? 
Nevím, asi půjdeme s taťkou nakupovat. 

Ze školy

Ve Včelnici bude bezpečno
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Dvořák Matyáš  
1. To vůbec nevím. 
2 . S l u c h á t k a , r á d v n i c h 
poslouchám písničky. 
3. Už sis zvykl na školu nebo to 
bylo lepší ve školce, a proč? 
Zvykl jsem si, ve škole je to lepší. 
Fojtová Tereza  
1. Učit děti, to by mě bavilo. 
2. Tablet, protože jsem si ho přála. 
3. Kdo je ve třídě tvůj největší kamarád? 
Vaneska, protože si se mnou hraje. 
Horejš Lukáš  
1. Chtěl bych být kamioňákem, líbí se mi velký 
auta. Převážel bych kamionem pivo. 
2. Největší radost mi udělal fotbálek a taky 
koloběžka, kterou dostal brácha. Asi mi ji půjčí. 
3. Co tě ve škole nejvíc baví? 
Nejvíc mě baví, že si tady hraju. 
Klapal Alex  
1. Já by sem chtěl být strojvedoucí, protože mám rád vláčky. 
2. Mně udělal obrovskou radost vláček a dřevěné koleje. 
Taky je u toho garáž. A pak jsem měl radost z Albi tužky. 
3. Proč je důležité něco umět? 
Abysme byli šikovní, abysme měli samé jedničky. 
Krupková Olívie  
1. Policajtku, ale ještě to nemám rozmyšlený. 
2. Souprava na výrobu mýdel a krystalů. 
3. Po čem se ti nejvíce stýská ze školky? 
Po pani učitelkách a asi po těch hračkách. 

Ze školy
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Moravová Vanesa  
1. Nevím. Přemýšlím. Mně se líbí policie. 
2. Soví povlečení a panenka beruška. 
3. Víš, kolik let musíš chodit do školy? 
Hodně, dlouho. Asi 20. 
Neumann Tadeáš  
1. Zedník, mě se líbí, jak se to bourá. 
2. Klavír, já jsem chtěl zpívat. 
3. Kdybys měl někdy hodně peněz, co 
bys s nimi asi dělal? 
Koupil bych si sliz a ponožky Dedoles. 

Pfauser Matyáš  
1. Až budu velký, tak by sem asi byl truhlář, jako můj táta. 
2. Já jsem dostal takovou mechanickou ruku, nasadím si na ní třeba takový kroužky 
a můžu s tím pohybovat. Háčkovanou chobotnici, pistol, hry, puzzle a nové hodinky, 
tyhle co mám na ruce. 
3. Víš, co dělá pan školník a co paní 
ředitelka? 
Pana školníka jsem jednou viděl, když byla 
zima, tak odhrnoval sníh. A ředitelka nevím. 
Sedláková Nikola 
1. Chtěla bych dělat nehty, protože se mi líbí, 
jak jsou namalované. 
2. Největší radost mi udělaly kolečkové 
brusle, telka a chrániče na brusle. Už jsem na 
nich jezdila. 
3. Co ti nejvíce chutná ve školní jídelně? 
Šunkofleky. 
Eva Dvořáková, třídní učitelka 
Jak se vám ve třídě učí? 
Učí se mi pěkně, jsou šikovní. Výhoda je, že 
je jich málo, tak je prostor pro všechny, pro 
rychlíky i pro pomalíky. Můžeme využít individuální čas 
pro každého. Hodně pracujeme i ve skupinách, opravdu jsou všichni moc šikovní. 
Co byste nám o vaší třídě sama prozradila? 
Často měníme uspořádání lavic ve třídě. Každý měsíc losujeme, kdo s kým bude 
sedět. Děti se na to těší. Tím, že měníme zasedací pořádek, jsou děti zvyklé pracovat 
s kýmkoli. A nejvíc děti baví běhací diktát a skládání číselné řady. 
Když jsme se zvědavě zeptaly dětí, cože je běhací diktát, hned nám začaly 
postup nadšeně vysvětlovat, a všechno předvedly i prakticky. Je vidět, že se 
při hodinách určitě nenudí.  

Ze školy
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Zaklepaly jsme na dveře 1. B, kde je třídní učitelkou Kristýna Tejčková. Je tu 12 
žáků, zrovna nikdo nechyběl. 

Třída 1. B 

Sivák Nicolas  
1. Šel bych s bráchou třeba někam ven. A čím bys chtěl být? Policajtem. 
2. Playstation, protože jsem se hodně těšil, že ho dostanu a 
dostali jsme playstation pětku. 
3. Chodíš do školy rád nebo bys 
ji raději zrušil? 
Chodím do školy rád, protože 
tuhle školu mám rád. 
Skalník Matyáš  
1. Být voják. 
2. Pistole. 
3. Za pár dní budete dostávat 
první vysvědčení, těšíš se na něj a 
víš, jaké známky tě čekají? 
Těším se. Bude maxi jednička. 
Šmídová Nela  
1. Být ve škole paní učitelka. 
2. Česací hlava. 
3. Co budeš dělat o jarních prázdninách? 
To nevím. 

Šojslová Anna  
1 . C h t ě l a b y s e m 
pracovat v Agrostroji, 
protože tam vyrábějí 
stroje. 
2 . N o v ý p l y š o v ý 
pejsek, protože jsem ho v životě neměla a chtěla jsem ho. 
3. Už sis zvykla na školu nebo to bylo lepší ve školce, 
a proč? 
Na školu jsem si zvykla. Ve škole je to lepší, protože 
tady máme hodnou paní učitelku. 
Štefl Matyáš  
1. Být policajt. 
2. Potěšila mě freestyle koloběžka. 
3. Kdo je ve třídě tvůj největší kamarád? 
Fanda. 

Ze školy
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Šteflová Julie  
1. Pracovat v ZOO, ale v Praze, protože mám ráda zvířátka. 
2. Chodící a štěkací pejsek, protože mám pejsky ráda a přála jsem si ho k Vánocům. 
3. Co tě ve škole nejvíc baví? 
Učení. Prvouka, protože tam vybarvujeme, prostě mě to tak baví. 

Švejdíková Barbora  
1. Policajtkou. 
2. Plyšák jednorožec. 
3. Co ti nejvíce chutná 
ve školní jídelně? 
Šiška s mákem. 
Urban František  
1. Nevím, nad tím jsem 
nepřemýšlel. 
2. Boxovací pytel. Ale 
boxerem být nechci. 
3. Po čem se ti nejvíce 
stýská ze školky? 
Po ničem, je to tady 
podobné. 
Vajdová Thea  
1. Učitelka ve škole. 

2. Plyšáček pejsek. 
3. Víš, kolik let musíš 
chodit do školy? 
Dva roky? 
Vaněk Štěpán  
1. Policajt. 
2. Pistole 
3. Kdybys mě l někdy 
hodně peněz, co bys s nimi asi dělal? 
To vůbec nevím. Nevím, co bych koupil. 
Vorhemusová Ema  
1. Jezdit na koni nebo pracovat ve školce. 
2. Barbie karavan. 
3. Víš, co dělá pan školník a co paní 
ředitelka? 
Nevím. Pana školníka jsem neviděla a paní 
ředitelku jsem viděla na gymnastice. 

Ze školy
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Zahradník Nikolas 
1. Zedník, jako táta. 
2. Playstation. 
3. Co děláš, když nejsi ve škole? 
Jsem na playstationu. Hraju hry. 

Kristýna 
Tejčková, třídní učitelka 
Jak se vám ve třídě učí? 
První třída mě velice baví, protože děti 
stále mají velkou touhu se naučit něco 
nového. Mám radost z toho, že se dětem ve 
škole líbí a že mají vždy velikou radost z 
toho, že se naučí něco nového.  
Ve třídě se mi učí velmi dobře. Velikou 
výhodou je malý počet žáků. Díky tomu 

mám více času pro každého žáka a také, můžeme více využívat prostory třídy pro 
výuku formou her. 
Co byste nám o svých žácích sama prozradila? 
Děti jsou hodné, mají stále zájem se něco nového naučit. U dětí jsou vidět veliké 
pokroky v psaní, počítání a ve čtení. Myslím si, že dětem chybí už jen malý krůček k 
přečtení jejich vysněné knížky, kterou si budou schopny za chvíli přečíst samy. 

Ještě prozradíme, že třída 1. B má svého plyšového maskota. Jmenuje se 
Toník a můžete ho vidět na společné fotce. 
Každý týden děti losují, kdo si Toníka vezme 
domů na víkend. Pak ve škole děti vyprávějí o 
tom, co s Toníkem o víkendu zažily. Vedou o tom 
i krásné písemné záznamy s obrázky a fotkami. 
Toník je jejich kamarád. 
Nakonec jsme se dětí zeptaly, jestli by se chtěly 
vrátit do školky nebo je to lepší ve škole. 
Jednohlasně souhlasily, že ve škole je to lepší, 
mají totiž moc hodnou paní učitelku. 
Děkujeme učitelkám prvňáčků, že nám umožnily 
vstoupit do jejich vyučování a trochu jej narušit. 
Dětem děkujeme za jejich krásné odpovědi. 
Návštěva ve škole nás vážně potěšila. 

Jana Tušilová a Pavlína Nebeská 

Ze školy
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Dne 21.12. jsme se v Klubíku 
sešli při příležitosti vánoční 
besídky.  
Jako první jsme zašli za paní 
knihovnicí a společně si zazpívali 
pár koled. Jako další na řadu 
přišlo očekávané zazvonění 

z v o n e č k u a 
rozbalování dárků, 
které na děti čekaly 
pod stromečkem. 
Maminky přinesly 
cukroví a besídku 
j s m e z a k o n č i l i 
v e n k o v n í m 
prskáním prskavek. 

 Pavlína a Iva

Z Klubíku

Slavily se Vánoce
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"Byla to pecka!", pochvalovali  si spokojení 
návštěvníci Vánočního koncertu TRUMPET 
TUNE BRASS.  
Před námi je sice ještě celý nový rok, ale na 
koncert TRUMPET TUNE BRASS v prosinci 
2023 se už teď těšíme! 

Fotoohlédnutí

 Vánoční TRUMPET TUNE 28.12.

Lednové projekce filmů 21.1.
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Vysokoškolští atleti se v pondělí 9. 1. 2023 sešli ve Strahovské hale v Praze, 
aby si to rozdali o tituly akademických mistrů České republiky. 
Náš oddíl zde měl hned čtveřici atletů!  
Pro všechny to byl první start v sezóně, kdy ještě výkony nebývají na té nejvyšší 
úrovni. Přesto si naši atleti počínali velice solidně!   
Dominik Gysel (ČVUT Praha) se ve skoku o tyči dle svých slov nemohl vypořádat s 
technikou. Nakonec mu patřilo 8. místo za 380 cm.  
Nikola Ježková (VŠE Praha) se tradičně postavila na start nejkratšího sprintu. 
Šedesátkou proběhla za 8,08 s. - 15. místo. 
Filip Holoubek (JU Č. Budějovice) se nejprve rozcvičil na 60 m za 7,63 s. Na své 
hlavní trati – 400 m předvedl kvalitní "otvírák sezóny", když 2 halová kola prolétl za 
51,18 sec, čímž zaostal pouze o 6 setin za svým halovým osobním rekordem -          
9. místo. 
Marek Strnad (UK 2. LF Praha) se v rychle rozběhnutém závodě držel na bronzové 
pozici. V cílové rovince bojoval o stříbro, o které však na šachovnici o 5 setin 
sekundy přišel. Výkon 3:55,27 znamenal 3. místo a posunutí nového Jihočeského 
halového rekordu mužů. 

Marek Strnad 

Sport - atletika

Nový krajský halový rekord Marka Strnada
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JIHOČESKÉ PŘEBORY ŽACTVA - HALOVÁ SEZÓNA 2023 
Žákovské kategorie bojovali 21. 1. 2023 v Jihočeském přeboru v Pražské hale 
na Strahově.  
V letošním roce se 
jedná o tyto kategorie 
dětí: 
Starší žactvo 
ročníky 2008 a 2009 
Mladší žactvo 
ročníky 2010 a 2011 
Naši atleti přivezli 
celkem 5 medailí a 
další pěkná umístění 
a výkony. 
Výsledky starší žáci: 
Rostislav Pivec - 60 m př.  – 1. místo - 9,72 sec, tyč  – 1. místo - 302 cm, výška – 
5. místo 146  cm 
Tomáš Parkán - 1500 m – 4. místo – 5:18,85 
Matěj Šíma - 1500 m – 6. místo – 5:26,21, dálka – 10. místo – 416 cm 
Kryštof Šťástka - 60 m – 9,80 sec, dálka – 392 cm 
Výsledky starší žákyně: 
Linda Kupková - tyč – 1. místo – 232 cm, 800 m – 2. místo – 2:40,41 
Stela Chválová - 150 m – 4. místo – 20,73sec, 60 m př. – 5. místo – 9,99 sec, 60 m – 
6. místo – 8,52 sec (R8,42 sec) 
Markéta Vaňková - 60 m – 8,51 – 7. místo, 150 m – 20,84 – 5. místo, dálka – 352 cm 
Valerie Nečasová - 60 m př. – 10. místo – 10,76 sec, 150m – 22,19 sec, dálka 402 cm 
Valerie Pilchová - koule 2 kg – 4. místo – 8,70 m, tyč – 4. místo – 202 cm 
Natálie Vintrová - koule 3 kg – 7. místo – 7,31 m, 60 m – 9,95 sec, dálka – 402 cm 
Tereza Plášilová - 60 m – 9,27 sec, 60 m př. 12,23 sec 
Výsledky mladší žáci: 
Jiří Buček - koule 3 kg – 3. místo – 8,83 m, 60 m př. – 6. místo – 11,45 sec 
Antonín Beran - 800 m – 8. místo - 2:59,18, 150 m – 24,98 sec 
Filip Křivka - 60 m – 9,97 sec, 150 m – 25,31 sec 
Adam Lavička - 60 m – 10,62 sec, koule 3 kg – 5,44 m 
Výsledky mladší žákyně: 
Tereza Stejskalová – 60 m – 9,76 sec, 150 m – 24,89 sec 
Eliška Zdeňková – 60 m – 12,12 sec, 150 m – 25,57 sec 

Marek Strnad 

Sport - atletika

Atletická halová sezóna je v plném proudu
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ZUŠ Allegro
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ZUŠ Allegro
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Inzerce
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Zadejte nebo vložte text

Křížovka
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